
3  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

J. Albert

En el Ple ordinari del 
passat mes de març, que 
es va dur a terme el dia 30 
es van aprovar dues actes 
més, la del 31 d’agost 
i la del 30 de setembre 
de 2009 i poc a poc ens 
estem ja posant al dia pel 

que fa als acords d’aquets òrgan municipal. Us recordem, 
una vegada més, que les actes no es publiquen en aquest 
periòdic fins que no estan definitivament aprovades i 
enllestides per a transcriure al llibre d’actes de l’Ajuntament. 
Tot i això si voleu tenir informació més al dia podeu visitar la 
web municipal www.lescovesdevinroma.es on trobareu, 
això si, els extractes dels darrers acords del plenari de 
l’Ajuntament.

ACTA DE LA SESSIÓ ExTRAORDINÀRIA  
CELEBRADA pER L’AJUNTAmENT  pLE EN pRImERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 31 D’AGOST DE 2009.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ

SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

NO ASSISTEIx:
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la 
totalitat  del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Extraordinària  
i pública, l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat  en  
legal forma.  En el Saló de Sessions d’este Ajuntament, en 
primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr. Alcalde, 
En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les tretze hores i 
quinze minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

O R D R E   D E L   D I A
 
1r.- ApROVACIÓ DE  LES ACTES DE LES SESSIONS  
DE DATA 27-03-2009 I 02-04-2009.-
 Preguntats els presents si tenen alguna observació que fer 
a les esmentades actes El Sr.  Zaragozà diu que es desprèn 
de les mateixes que el JNP ha recolzat sempre la planta de 
revalorització de purins, i per tant no poden aprovar-les si 
no es fan modificacions.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que no està complerta la seua 
intervenció al punt 5é, d’aprovació del pressupost.

Li dic al Sr. Zaragozà que quan em donen la seua intervenció 
per escrit o en suport informàtic la fique a l’acta tal qual, i si 
no jo la resumix.

Me la done i s’inclourà a l’acta abans de transcriure-la.

També diu que hi ha una errada al resultat de la votació del 
punt de la mancomunitat.
Es comprova que és així i es corregirà.


